

Sharp AQUOS LCD TV 5月份優惠 (2016年5月27日至2016年5月31日)

Sharp AQUOS LCD TV May Redemption Program (May 27, 2016 to May 31, 2016)

尺寸 Screen Size	型號 Model	推廣優惠 Promotion Offer
80"	LC-80UD30H (Ultra HD Smart TV)	HK\$5,000 超市現金券 HK\$5,000 Supermarket Cash Coupon
60" - 70"	LC-70UF30H (Ultra HD Smart TV)	HK\$2,000 超市現金券 HK\$2,000 Supermarket Cash Coupon
	LC-60UF30H (Ultra HD Smart TV)	HK\$1,500 超市現金券 HK\$1,500 Supermarket Cash Coupon
	LC-70LX565H (Smart TV)	HK\$2,500 超市現金券 HK\$2,500 Supermarket Cash Coupon
	LC-60LX565H (Smart TV)	HK\$2,000 超市現金券 HK\$2,000 Supermarket Cash Coupon
	LC-70LX959H (3D Quattron Pro Internet TV)	3D眼鏡* x 2副 及 HK\$3,000 超市現金券 3D Glasses* x 2 pcs & HK\$3,000 Supermarket Cash Coupon
	LC-60LX959H (3D Quattron Pro Internet TV)	3D眼鏡* x 2副 及 HK\$2,000 超市現金券 3D Glasses* x 2 pcs & HK\$2,000 Supermarket Cash Coupon
	LC-65S3H (Ultra HD Smart TV)	HK\$1,000 超市現金券 HK\$1,000 Supermarket Cash Coupon
55"	LC-55S3H (Ultra HD Smart TV)	HK\$1,000 超市現金券 HK\$1,000 Supermarket Cash Coupon
50"	LC-50A1H (Smart TV)	HK\$1,000 超市現金券 HK\$1,000 Supermarket Cash Coupon

* 3D 眼鏡附於電視機包裝箱內。

* 3D Glasses were packed inside the TV carton box.



推廣優惠條款及換領詳情 Terms & Conditions:

購買日期 Promotion Period	2016年5月27日至2016年5月31日 27 - 31 May, 2016
送貨日期 Delivery Period	2016年5月27日至2016年6月30日 27 May, 2016 - 30 June, 2016
登記 / 換領日期 Registration / Redemption Period	2016年5月27日至2016年6月30日 27 May, 2016 - 30 June, 2016

<p>禮品 Gift Item:</p> <p>1. 超市現金券 Supermarket cash coupon</p>	<p>禮品 1: 換領超市現金券之客戶，請到指定地點換領，並參閱以下詳情。</p> <p>登記及換領地點: 新界葵涌大連排道58-66號樂聲工業中心7字樓B、D座</p> <p>換領時間: 星期一至五上午9時至下午6時及 星期六上午9時至下午1時 (公眾假期除外)</p> <p>客戶於換領時需出示:</p> <ol style="list-style-type: none"> 商號的購買發票正本 保用証申請表正本 (整張) 包裝箱外附加的條碼標籤 (連S/N及M編號) 個人身份證明文件，以作資料核對及記錄用途 <p>*備註:</p> <ul style="list-style-type: none"> 如要查詢超市現金券換領事宜，歡迎致電2423 5152。 有關5年保養的條款及細則，請瀏覽 www.sharp.com.hk。 	<p>Gift Item 1: Customers will redeem the supermarket cash coupon at below appointed redemption centre, details as below.</p> <p>Location: 7/F, Unit B & D, Roxy Industrial Centre, 58-66 Tai Lin Pai Road, Kwai Chung, New Territories</p> <p>Redemption Hours: Mon - Fri: 9:00AM - 6:00PM Sat : 9:00AM - 1:00PM (Except public holidays)</p> <p>Customers have to present:</p> <ol style="list-style-type: none"> Original receipt of purchase Original Warranty Application Form (whole page) Barcode (including "S/N" & "M" nos.) printed on the attached label affixed outside carton box HKID card <p>*Remark:</p> <ul style="list-style-type: none"> For supermarket cash coupon redemption enquiry, please call 2423 5152. Please visit www.sharp.com.hk for 5-year warranty terms and conditions.
---	---	---

備註 Remarks		
<table style="width: 100%;"> <tr> <td style="width: 50%; vertical-align: top;"> <ol style="list-style-type: none"> 只限指定型號之全新貨品。 此推廣優惠不得與其他推廣優惠同時享用。 所有禮品數量有限，送完即止。 所有禮品均不可兌換現金。 </td> <td style="width: 50%; vertical-align: top;"> <ol style="list-style-type: none"> Only applicable to new stock of the designated models. This promotion cannot be used in conjunction with other promotions. All free gifts are available while stocks last. All free gifts cannot be redeemed for cash. </td> </tr> </table>	<ol style="list-style-type: none"> 只限指定型號之全新貨品。 此推廣優惠不得與其他推廣優惠同時享用。 所有禮品數量有限，送完即止。 所有禮品均不可兌換現金。 	<ol style="list-style-type: none"> Only applicable to new stock of the designated models. This promotion cannot be used in conjunction with other promotions. All free gifts are available while stocks last. All free gifts cannot be redeemed for cash.
<ol style="list-style-type: none"> 只限指定型號之全新貨品。 此推廣優惠不得與其他推廣優惠同時享用。 所有禮品數量有限，送完即止。 所有禮品均不可兌換現金。 	<ol style="list-style-type: none"> Only applicable to new stock of the designated models. This promotion cannot be used in conjunction with other promotions. All free gifts are available while stocks last. All free gifts cannot be redeemed for cash. 	

查詢熱線: 2423 5152
Enquiry Hotline: 2423 5152

聲寶-樂聲(香港)有限公司為是次活動之主辦機構，並保留對此活動及所有相關事項的最終決定權。
Sharp-Roxy (Hong Kong) Limited is the sole organizer for this event and reserves the right for final decision regarding the related details of the event.
(Note: Should there be discrepancies between English & Chinese versions about the Redemption Program, the final decision will be based on the Chinese version)